

各位尊敬的代理人：

巴基斯坦国际航空公司在此致意！

我们荣幸地通知您，巴航将于 2023 年 8 月 6 日恢复往来中国的航班。初始航班频次为每周一班，在每周日执飞伊斯兰堡-北京-伊斯兰堡航线，在北京的起飞时间为 21:15。

我们提供市场上极优惠的价格以及宽松的免费行李额，经济舱行李额为 50kg，超级经济舱行李额为 60kg。北京-伊斯兰堡的单程价格从人民币 3814 起，往返价格从人民币 5685 起。我们更会为学生旅客提供 20%的折扣以及 80kg 的免费行李额。

请各位代理人大力支持！

Dear agents:

Greeting from Pakistan International Airlines!

We are pleased to announce that PIA is resuming flight operation to China effective 6th Aug,2023. Initially we will have one weekly flight Islamabad-Beijing-Islamabad every Sunday, Departure from Beijing 21:15.

We are offering lowest fares in the market with gracious Free Baggage Allowance of 50Kg in Economy Class and 60 Kg in Economy Plus. One way fare from Beijing-Islamabad is 3814RMB and fare for Return ticket is 5685RMB. We are also offering 20 % student discount with 80Kg free baggage Allowance.

Happy selling!

Pakistan International Airlines Beijing Office

巴基斯坦国际航空公司北京办事处